
Årsmötesprotokoll Filbyter Bridge 2011-09-06 
 

1. Mötet öppnades 
2. Föredragningslistan godkändes 
3. Mats Sjöberg valdes till ordförande för mötet 
4. Staffan Hed valdes till sekreterare för mötet 
5. Arne Gustavsson och Jan-Åke Gustavsson valdes till justeringsmän 
6. Årsmötet var behörigt utlyst 
7. Verksamhetsberättelsen lästes upp 
8. Årsredovisningen visade på ett svagt minus p.g.a. avskrivningar av teknik och andra 

investeringar. 
9. Revisorerna rekommenderade ansvarsfrihet för det gångna året. 
10. Mötet godkände att styrelsen fick ansvarsfrihet 
11. Medlemsavgiften fastställdes till samma som föregående år 
12. Inga förslag från styrelsen och inga inkomna motioner 
13. En fråga väcktes om ändring av reglerna för vilka som får spela på onsdagkvällen. 

Styrelsen har sedan en tid tillbaka diskuterat detta och Calle + Staffan arbetar för att 
komma fram till ett förslag. Förslaget lär innehålla att det blir två grupper, en grupp 
för kursdeltagarna samt en fri grupp där vem som helst får spela. 
En önskan kom angående damserien, att man skulle försöka att inte flytta speldatumen 
när lagen hade anmält sig. Det var en miss i planeringen och Calle presenterade 
förslag på hur man skulle lösa det aktuella problemet så att lagen blev nöjda. 

14. Mats Sjöberg omvaldes till styrelseordförande 
15. Antalet medlemmar i styrelsen blev oförändrat 
16. Staffan Hed och Gun Karlsson valdes om 
17. Till styrelsesuppleanter valdes Marie Cederkrok och Urban Rehnlund 
18. Omval av revisorer samt revisorssuppleant 
19. Antalet medlemmar i valberedningen blev oförändrat 
20. Marie Binglöv, Per-Åke Lanemo och Lars Kvissberg valdes till valberedning. Lars 

Kvissberg blev sammankallande 
21. Mötet avslutades 
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